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PROTOKÓŁ NR XLVII/18 
z obrad XLVII zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, która odbyła się w dniu 21 lutego 2018 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Grajewo pod przewodnictwem pani Haliny Muryjas-Rząsy – 

Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo. 

 

 Stan liczbowy radnych – 21 

 Radnych obecnych na Sesji – 20 

 Sesję rozpoczęto o godz. 15.30 

 Sesję zakończono o godz. 18.10 

 Sesja nagrywana w wersji audio-video 

 

 

Radni obecni na Sesji RM: 

1. Babul Tomasz 

2. Boć Edward 

3. Chełmińska Scholastyka 

4. Chiliński Ryszard 

5. Chrzanowska-Karwowska Aneta 

6. Dembiński Wiesław 

7. Fadrowski Zbigniew 

8. Fidura Jerzy 

9. Formejster Wojciech 

10. Grabowska Wioleta 

11. Jagielska Henryka 

12. Maleszewski Wojciech 

13. Mścichowski Andrzej 

14. Muryjas-Rząsa Halina 

15. Niewiarowski Andrzej 

16. Opara Anna 

17. Paszkowski Tomasz 

18. Purwin Daniel 

19. Stefańska Monika 

20. Stuchła Marcin 

Radni nieobecni na Sesji RM: 

1. Podlaski Kazimierz 

/Lista obecności stanowi Załącznik nr 1 do Protokołu/ 

W obradach uczestniczyły inne osoby zgodnie z listą obecności, która stanowi Załącznik nr 2 

do Protokołu. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XLVII Sesji Rady Miasta i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zapytania i interpelacje radnych. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności międzysesyjnej oraz informacje 

z realizacji uchwał. 

5. Sprawozdanie z działań podejmowanych w obszarze promocji Miasta w roku 2017. 

6. Informacja na temat komunalnych lokali użytkowych – sprzedaż, najem, zaległości czynszowe. 

7. Sprawozdanie z analizy średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego za rok 2017 r. i podjętych działań. 
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8. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej 

za 2017 r., w tym funkcjonowanie Programu 500+ oraz informacja o działalności zespołu 

interdyscyplinarnego. 

9. Informacja o nieruchomościach gruntowych przeznaczonych do sprzedaży w 2018 r., w tym 

w ramach SSSE Podstrefa Grajewo. 

10. Sprawozdanie z przekazanych wkładów do spółek i objętych udziałów. 

11. Sprawozdanie z żądań, o których mowa w art. 36 ust. 1 – 3 i ust. 5 i wydanych decyzjach, 

o których mowa w art. 37 ust. 6 i 7 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu 

i zagospodarowaniu przestrzennym. 

12. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi 

dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat; 

b) określenia dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego Miasta; 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego; 

d) zwolnienia z obowiązku dokonania wpłaty do budżetu nadwyżki środków obrotowych 

za 2017 rok samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Administracji Domów 

Mieszkalnych w Grajewie; 

e) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2018 – 2027; 

f) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2018 rok. 

13. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

14. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności międzysesyjnej.  

15. Przyjęcie protokołu z XLVI Sesji Rady Miasta. 

16. Wolne wnioski i informacje. 

17. Zamknięcie XLVII Sesji Rady Miasta. 

ad 1. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Dokonała otwarcia XLVII zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, wypowiadając zdanie: 

„Otwieram XLVII zwyczajną Sesję Rady Miasta Grajewo”. Na podstawie listy obecności 

stwierdziła, że na 21 radnych obecnego składu Rady w obradach aktualnie bierze udział 20 radnych, 

co stanowi kworum i wystarczy do podjęcia prawomocnych uchwał.  

ad 2. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Przedstawiła porządek obrad XLVII zwyczajnej Sesji Rady Miasta, który stanowi Załącznik nr 3 

do Protokołu. Poinformowała, że na jej ręce wpłynął wniosek Burmistrza /Załącznik nr 4 

do Protokołu/ o wprowadzenie do porządku obrad podjęcia uchwał w sprawach: 

1. przeprowadzenia konsultacji dotyczących projektu zagospodarowania terenu położonego 

w rejonie ulic: Kilińskiego. Ks. J. Popiełuszki, J. Piłsudskiego i Placu Niepodległości 

w Grajewie; 

2. przeprowadzenia konsultacji społecznych projektu uchwały w sprawie określenia trybu 

i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach 

inicjatywy lokalnej. 

Zaproponowała, by były to odpowiednio nowe pkt 12g i 12h – wniosek poddała go pod głosowanie. 

 

Rada Miasta w dwóch głosowaniach jawnych jednogłośnie wprowadziła do porządku obrad 

nowe pkt 12g i 12h. 

Każde głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 
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Stwierdziła, że w dwóch głosowaniach Rada Miasta jednogłośnie wprowadziła do porządku obrad 

nowe pkt 12g i 12h – przy 20 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się w każdym z głosowań. 

Poinformowała też o kolejnym wniosku Burmistrza /Załącznik nr 5 o Protokołu/ o wprowadzenie 

do porządku obrad podjęcia uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej udzielonej 

Centrum Integracji Społecznej w Grajewie w 2018 r. Zaproponowała, by był to nowy pkt 12i – 

wniosek poddała  pod głosowanie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie wprowadziła do porządku obrad nowy 

pkt 12i . 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie wprowadziła do porządku obrad nowy pkt 12i – przy 19 

głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

Wobec braku innych wniosków poinformowała, że porządek obrad realizowany będzie 

w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie obrad XLVII Sesji Rady Miasta i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zapytania i interpelacje radnych. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności międzysesyjnej oraz informacje 

z realizacji uchwał. 

5. Sprawozdanie z działań podejmowanych w obszarze promocji Miasta w roku 2017. 

6. Informacja na temat komunalnych lokali użytkowych – sprzedaż, najem, zaległości czynszowe. 

7. Sprawozdanie z analizy średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego za rok 2017 r. i podjętych działań. 

8. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej 

za 2017 r., w tym funkcjonowanie Programu 500+ oraz informacja o działalności zespołu 

interdyscyplinarnego. 

9. Informacja o nieruchomościach gruntowych przeznaczonych do sprzedaży w 2018 r., w tym 

w ramach SSSE Podstrefa Grajewo. 

10. Sprawozdanie z przekazanych wkładów do spółek i objętych udziałów. 

11. Sprawozdanie z żądań, o których mowa w art. 36 ust. 1 – 3 i ust. 5 i wydanych decyzjach, 

o których mowa w art. 37 ust. 6 i 7 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu 

i zagospodarowaniu przestrzennym. 

12. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi 

dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat; 

b) określenia dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego Miasta; 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego; 

d) zwolnienia z obowiązku dokonania wpłaty do budżetu nadwyżki środków obrotowych 

za 2017 rok samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Administracji Domów 

Mieszkalnych w Grajewie; 

e) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2018 – 2027; 

f) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2018 rok; 
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g) przeprowadzenia konsultacji dotyczących projektu zagospodarowania terenu 

położonego w rejonie ulic: Kilińskiego. Ks. J. Popiełuszki, J. Piłsudskiego i Placu 

Niepodległości w Grajewie; 

h) przeprowadzenia konsultacji społecznych projektu uchwały w sprawie określenia 

trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego 

w ramach inicjatywy lokalnej; 

i) sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej udzielonej Centrum Integracji 

Społecznej w Grajewie w 2018 r. 

13. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

14. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności międzysesyjnej.  

15. Przyjęcie protokołu z XLVI Sesji Rady Miasta. 

16. Wolne wnioski i informacje. 

17. Zamknięcie XLVII Sesji Rady Miasta. 

ad 3. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta  

Dokonała otwarcia punktu 3.: „Zapytania i interpelacje radnych”. Przedstawiła wykaz interpelacji 

i wniosków złożonych przez radnych w okresie międzysesyjnym /Załącznik nr 6 do Protokołu/. 

Pan Zbigniew Fadrowski – Radny Miasta 

Odnosząc się do Budżetu Obywatelskiego na 2018 rok zapytał, czy zadanie dotyczące zakupu 

sprzętu ratowniczo-gaśniczego na wyposażenie straży pożarnej jest zgodne z przyjętym 

regulaminem. 

Pan Jerzy Fidura – Radny Miasta 

Zapytał, dlaczego firma Agrocentrum nie otrzymała dotąd decyzji o warunkach zabudowy, mimo 

tego, że Burmistrz na ostatniej sesji zapewniał, że takowe zostały wydane. 

Pani Anna Opara – Radna Miasta 

Zapytała o wizję przyłączania domów do sieci ciepłowniczej miasta i  przewidywany termin jej 

realizacji. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 

Zapytała, czy miasto składało wnioski do programu „OSA”. Jeśli tak, to do jakich projektów? 

Poruszyła też temat artykułu w Gazecie Grajewskiej dotyczącego budowy hali sportowej przy SP nr 

4, który mówi o tym, że wniosek na jej budowę złożyło 7 radnych miasta. Odnosząc się do tego 

powiedziała, że owszem, wniosek złożony został przez grupę 7 radnych, jednak wszyscy radni 

głosowali za, a o tym wzmianki już nie było. Na koniec podziękowała prezesowi PEC w Grajewie 

za rzeczową odpowiedź w Gazecie Grajewskiej na temat obniżki stawek taryfy za ciepło. 

Pan Ryszard Chiliński – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej 

Zapytał, na jakim etapie jest realizacja przygotowywanego  projektu hali sportowej przy SP nr 4. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta  

W związku z brakiem innych zgłoszeń stwierdziła, że odpowiedzi zostaną udzielone w punkcie 13. 

lub wcześniej, przy okazji omawiania spraw merytorycznie związanych z poruszanymi w pytaniach 

tematami. 

ad 4. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zgodnie z porządkiem obrad zwróciła się z prośbą do Burmistrza o przedstawienie sprawozdania 

z działalności w okresie międzysesyjnym. Poinformowała, że w dyspozycji państwa Radnych 

są informacje na temat realizacji uchwał Rady Miasta Grajewo, które zostały podjęte podczas 

XLI Sesji Rady Miasta, stąd też ich przedstawianie wydaje się zbędne /Informacje stanowią 

Załącznik nr 7 do Protokołu/. 
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Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Przedstawił sprawozdanie Burmistrza Miasta Grajewo z kierowania bieżącymi sprawami miasta 

oraz z odbytych spotkań, wyjazdów służbowych, działań wielokierunkowych, tj. reprezentowania 

miasta Grajewo na zewnątrz. Przedstawił również sprawozdanie z podpisanych Zarządzeń 

Burmistrza jako organu wykonawczego miasta w okresie od poprzedniej zwyczajnej sesji Rady 

Miasta, tj. od dnia 31 stycznia 2018 roku do dnia dzisiejszego /Sprawozdanie stanowi Załącznik 

nr 8 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku pytań zwróciła się do Rady Miasta o przyjęcie sprawozdania Burmistrza Miasta                           

z działalności międzysesyjnej oraz informacji z realizacji uchwał podjętych na XLI Sesji Rady 

Miasta – w drodze głosowania. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta 

z działalności międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie międzysesyjnym, 

tj. od dnia 31 stycznia 2018 roku do dnia dzisiejszego oraz informacje z realizacji uchwał 

podjętych na XLI Sesji Rady Miasta. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności 

międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie międzysesyjnym, tj. od dnia 31 stycznia 

2018 roku do dnia dzisiejszego oraz informacje z realizacji uchwał podjętych na XLI Sesji Rady 

Miasta – przy 20 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. Podziękowała Panu Burmistrzowi 

za przygotowanie i przedstawienie sprawozdania. 

ad 5. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący sprawozdania z działań podejmowanych w obszarze promocji miasta 

w roku 2017 /Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 9 do Protokołu/. Zapytała, czy do tego 

materiału będą jakieś pytania. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, zarządziła głosowanie nad 

przyjęciem sprawozdania. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z działań 

podejmowanych w obszarze promocji miasta w roku 2017. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z działań podejmowanych 

w obszarze promocji miasta w roku 2017  – przy 20 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

ad 6. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący informacji na temat komunalnych lokali użytkowych – sprzedaży, 

najmu, zaległości czynszowych /Informacja stanowi Załącznik nr 10 do Protokołu/. Zapytała, 

czy do tego materiału będą jakieś pytania. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, zarządziła 

głosowanie nad przyjęciem sprawozdania. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację na temat komunalnych 

lokali użytkowych – sprzedaży, najmu, zaległości czynszowych. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła informację na temat komunalnych lokali 

użytkowych – sprzedaży, najmu, zaległości czynszowych  – przy 20 głosach za, 0 przeciw 

i 0 wstrzymujących się. 
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ad 7. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący sprawozdania z analizy średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego za rok 2017 r.  i podjętych działań /Sprawozdanie 

stanowi Załącznik nr 11 do Protokołu/. Zapytała, czy do tego materiału będą jakieś pytania. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, zarządziła głosowanie nad przyjęciem sprawozdania. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z analizy średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego za rok 2017 r.  

i podjętych działań. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z analizy średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego za rok 2017 r.  i podjętych działań  – 

przy 20 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

ad 8. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu 

pieczy zastępczej za 2017 r., w tym funkcjonowania Programu 500+ oraz informacji o działalności 

zespołu interdyscyplinarnego /Sprawozdania stanowią Załączniki nr 12 – 14 do Protokołu/. 

Zapytała, czy do tego materiału będą jakieś pytania. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, zarządziła 

głosowanie nad przyjęciem sprawozdania. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z realizacji zadań 

z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej za 2017 r., w tym funkcjonowania 

Programu 500+ oraz informację o działalności zespołu interdyscyplinarnego. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu 

wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej za 2017 r., w tym funkcjonowania Programu 500+ 

oraz informację o działalności zespołu interdyscyplinarnego  – przy 20 głosach za, 0 przeciw 

i 0 wstrzymujących się. 

ad 9. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący informacji o nieruchomościach gruntowych przeznaczonych 

do sprzedaży w 2018 r., w tym w ramach  SSSE Podstrefa Grajewo /informacja stanowi 

Załącznik nr 15 do Protokołu/. Zapytała, czy do tego materiału będą jakieś pytania. Wobec braku 

zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącej wczorajszego wspólnego 

posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportów, Zdrowia 

i Rodziny 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 20 lutego 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 16 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację o nieruchomościach 

gruntowych przeznaczonych do sprzedaży w 2018 r., w tym w ramach  SSSE Podstrefa 

Grajewo. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła informację o nieruchomościach gruntowych 
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przeznaczonych do sprzedaży w 2018 r., w tym w ramach  SSSE Podstrefa Grajewo 20 głosami 

za,0 przeciw i 0 wstrzymujacych się. 

ad 10. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący sprawozdania z przekazanych wkładów do spółek i objętych udziałów 

/Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 17 do Protokołu/. Zapytała, czy do tego materiału będą 

jakieś pytania. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, zarządziła głosowanie nad przyjęciem 

sprawozdania. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z przekazanych 

wkładów do spółek i objętych udziałów. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z przekazanych wkładów do 

spółek i objętych udziałów  – przy 20 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

ad 11. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący sprawozdania z żądań, o których mowa w art. 36 ust. 1 – 3 i ust. 5 

i wydanych decyzjach, o których mowa w art. 37 ust. 6 i 7 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. 

o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym /Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 18 

do Protokołu/. Zapytała, czy do tego materiału będą jakieś pytania. Wobec braku zgłoszeń 

do dyskusji, zarządziła głosowanie nad przyjęciem sprawozdania. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z żądań, o których 

mowa w art. 36 ust. 1 – 3 i ust. 5 i wydanych decyzjach, o których mowa w art. 37 ust. 6 i 7 

ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z żądań, o których mowa w art. 36 

ust. 1 – 3 i ust. 5 i wydanych decyzjach, o których mowa w art. 37 ust. 6 i 7 ustawy z dnia 27 marca 

2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym   – przy 20 głosach za, 0 przeciw 

i 0 wstrzymujących się. 

ad 12. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Dokonała otwarcia punktu 7. porządku obrad, dotyczącego podjęcia pakietu uchwał. 

ad 12a 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami mającymi 

umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi 

lub wnioski. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącej 

wczorajszego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej 

sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportów, Zdrowia 

i Rodziny 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 20 lutego 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 16 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 
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Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLVII/361/18 w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi 

dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLVII/361/18 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi dzierżawcami 

i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat /Uchwała stanowi Załącznik 

nr 18  do Protokołu/ przy 20 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 12b 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie określenia dotacji przedmiotowej 

dla zakładu budżetowego Miasta. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub 

wnioski. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącej wczorajszego 

wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportów, Zdrowia 

i Rodziny 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 20 lutego 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 16  

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLVII/362/18 w sprawie 

określenia dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego Miasta. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLVII/362/18 w sprawie określenia 

dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego Miasta /Uchwała stanowi Załącznik nr 19 

do Protokołu/ przy 20 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 12c 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są 

jakieś uwagi lub wnioski. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą 

do przewodniczącej wczorajszego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportów, Zdrowia 

i Rodziny 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 20 lutego 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 16  

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr XLVII/363/18 zmieniającą uchwałę w 

sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego. 

Głosowanie: 19 głosów za, 1 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta podjęła Uchwałę Nr XLVII/363/18 zmieniającą uchwałę w sprawie 
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ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego /Uchwała stanowi Załącznik nr 20 

do Protokołu/ przy 19 głosach za, 1 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 12d 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku 

dokonania wpłaty do budżetu nadwyżki środków obrotowych za 2017 rok samorządowego zakładu 

budżetowego – Zakładu Administracji Domów Mieszkalnych w Grajewie. Zapytała, 

czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji 

zwróciła się z prośbą do przewodniczącej wczorajszego wspólnego posiedzenia stałych Komisji 

Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportów, Zdrowia 

i Rodziny 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 20 lutego 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 16  

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLVII/364/18 w sprawie 

zwolnienia z obowiązku dokonania wpłaty do budżetu nadwyżki środków obrotowych za 2017 

rok samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Administracji Domów Mieszkalnych 

w Grajewie. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLVII/364/18 w sprawie zwolnienia 

z obowiązku dokonania wpłaty do budżetu nadwyżki środków obrotowych za 2017 rok 

samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Administracji Domów Mieszkalnych w Grajewie 

/Uchwała stanowi Załącznik nr 21 do Protokołu/ przy 20 głosach za, 0 przeciw, 

0 wstrzymujących się. 

ad 12e 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej miasta Grajewo na lata 2018 – 2027. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś 

uwagi lub wnioski. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącej 

wczorajszego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej 

sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportów, Zdrowia 

i Rodziny 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 20 lutego 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 16  

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr XLVII/365/18 w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2018 – 2027. 

Głosowanie: 18 głosów za, 2 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta podjęła Uchwałę Nr XLVII/365/18 w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2018 – 2027 /Uchwała stanowi Załącznik nr 22 

do Protokołu/ przy 18 głosach za, 2 przeciw, 0 wstrzymujących się. 
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ad 12f 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo 

na 2018 rok. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec braku 

zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącej wczorajszego wspólnego 

posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportów, Zdrowia 

i Rodziny 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 20 lutego 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 16  

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr XLVII/366/18 w sprawie zmian 

w budżecie miasta Grajewo na 2018 rok. 

Głosowanie: 18 głosów za, 2 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta podjęła Uchwałę Nr XLVII/365/18 w sprawie zmian w budżecie miasta 

Grajewo na 2018 rok /Uchwała stanowi Załącznik nr 23 do Protokołu/ przy 18 głosach za, 

2 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 12g 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

dotyczących projektu zagospodarowania terenu położonego w rejonie ulic: Kilińskiego. Ks.                       

J. Popiełuszki, J. Piłsudskiego i Placu Niepodległości w Grajewie. Zapytała, czy w przedmiotowej 

sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą 

do przewodniczącej wczorajszego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportów, Zdrowia 

i Rodziny 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 20 lutego 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 16  

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLVII/367/18 w sprawie 

przeprowadzenia konsultacji dotyczących projektu zagospodarowania terenu położonego 

w rejonie ulic: Kilińskiego. Ks. J. Popiełuszki, J. Piłsudskiego i Placu Niepodległości 

w Grajewie. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLVII/367/18 w sprawie 

przeprowadzenia konsultacji dotyczących projektu zagospodarowania terenu położonego w rejonie 

ulic: Kilińskiego. Ks. J. Popiełuszki, J. Piłsudskiego i Placu Niepodległości w Grajewie /Uchwała 

stanowi Załącznik nr 24 do Protokołu/ przy 19 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 12h 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych projektu uchwały w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny 
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wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej. Zapytała, 

czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji 

zwróciła się z prośbą do przewodniczącej wczorajszego wspólnego posiedzenia stałych Komisji 

Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportów, Zdrowia 

i Rodziny 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 20 lutego 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 16  

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLVII/368/18 w sprawie 

przeprowadzenia konsultacji społecznych projektu uchwały w sprawie określenia trybu 

i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach 

inicjatywy lokalnej. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLVII/368/18 w sprawie 

przeprowadzenia konsultacji społecznych projektu uchwały w sprawie określenia trybu 

i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy 

lokalnej /Uchwała stanowi Załącznik nr 25 do Protokołu/ przy 19 głosach za, 0 przeciw, 

0 wstrzymujących się. 

ad 12i 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji 

przedmiotowej udzielonej Centrum Integracji Społecznej w Grajewie w 2018 r.. Wobec braku 

zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącej wczorajszego wspólnego 

posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportów, Zdrowia 

i Rodziny 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 20 lutego 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 16  

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLVII/369/18 w sprawie 

ustalenia stawki dotacji przedmiotowej udzielonej Centrum Integracji Społecznej w Grajewie 

w 2018 r. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLVII/369/18 w sprawie ustalenia 

stawki dotacji przedmiotowej udzielonej Centrum Integracji Społecznej w Grajewie w 2018 r. 

/Uchwała stanowi Załącznik nr 26 do Protokołu/ przy 19 głosach za, 0 przeciw, 

0 wstrzymujących się. 

Następnie zarządziła przerwę w obradach o godz. 16.35. Wznowienie XLVII Sesji Rady Miasta 

nastąpiło o godz. 16.45. 

ad 13. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski zgłoszone 
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przez Państwa Radnych w punkcie 3. Następnie zwróciła się do Burmistrza o udzielenie 

odpowiedzi na zadane pytania bądź wskazanie osoby, która tej odpowiedzi udzieli. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Odpowiadając na pytanie pana Zbigniewa Fadrowskiego dotyczące zgodności z regulaminem 

zadania zakupu sprzętu ratowniczo-gaśniczego na wyposażenie straży pożarnej zgłoszonego do 

Budżetu Obywatelskiego 2018 powiedział, że po interpretacji prawników, Sekretarza Miasta 

stwierdziliśmy, że wniosek ten również zostanie dopuszczony do głosowania. O szczegółowe 

wyjaśnienia zwrócił się do Sekretarza Miasta. 

Pan Ryszard Wolwark – Sekretarz Miasta 

Powiedział, że dopuszczenie tego wniosku do głosowania wynika z § 3 ust. 1 i 2 oraz ust. 5 pkt 1 

uchwały, z których nie wynika, że zadaniem inwestycyjnym nie może być zakup inwestycyjny. 

Ponadto zakup ten będzie służył ogółowi mieszkańców w związku z działaniami straży pożarnej. 

Dodatkowo, OSP w Grajewie nie jest miejską jednostką organizacyjną ani instytucją, a odrębnym 

stowarzyszeniem. Co ważne, zadaniem własnym gminy jest wyposażanie OSP w niezbędny sprzęt, 

jej budżetowanie oraz udzielanie dotacji. 

Pan Zbigniew Fadrowski – Radny Miasta 

Powiedział, że nie neguje potrzeby zakupu sprzętu, ale inwestycja to powinna być inwestycja. 

W ubiegłym roku odrzucane były wnioski dotyczące remontów chodników. Dodał, że nie zgadza 

się z interpretacją Sekretarza. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportów, Zdrowia 

i Rodziny 

Powiedziała, że popiera zdanie radnego Zbigniewa Fadrowskiego. Według niej ustawa 

o przeciwdziałaniu zagrożeniom pożarowym nijak ma się do budżetu obywatelskiego 

i finansowanie powinno być z budżetu miasta. Ponadto zakupiony sprzęt nie będzie służył ogółowi 

mieszkańców. 

Pani Henryka Jagielska – Radna Miasta 

Powiedziała, że wszystkie wnioski zweryfikują mieszkańcy. 

Pan Ryszard Chiliński – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej 

Powiedział, że Rada ustaliła regulamin i jest on wykonywany. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportów, Zdrowia 

i Rodziny 

Zwróciła się z prośbą do radcy prawnego o ustosunkowanie się do tematu. 

Pani Barbara Dąbrowska – Radca Prawny 

Powiedziała, że interpretacja przedstawiona przez Sekretarza jest dopuszczalna. Wnioski zostały 

szczegółowo przeanalizowane przez komisję. 

Pani Edwarda Wiśniewska – Skarbnik Miasta 

Powiedziała, że budżet obywatelski mieści się w rezerwie wydatków majątkowych, a zakupy takim 

wydatkiem są. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że wnioski zostały przez niego dopuszczone po konsultacjach z komisją i zostaną 

zweryfikowane przez mieszkańców w drodze głosowania. 

Odpowiadając na pytanie pana Jerzego Fidury dotyczące niewydania warunków zabudowy firmie 

Agrocentrum, mimo zapewnień na poprzedniej sesji o jej wydaniu, powiedział, że decyzja została 

wydana 6 lutego 2018 r., a doręczona 7 lutego. Dziś upłynął termin do wniesienia odwołania – 

decyzja jest prawomocna. 

Pan Jerzy Fidura – Radny Miasta 

Odpowiedział, że w dniu sesji (31 stycznia) tej decyzji nie było. Dodał, że przy wydawaniu decyzji 

można na inwestorze pewne rzeczy wymusić. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Zapytał, czy radny namawia go do łamania prawa. 

Pan Jerzy Fidura – Radny Miasta 

Negatywnie odpowiedział na powyższe pytanie. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Odpowiadając na pytanie pani Anny Opary dotyczące przyłączania domów do sieci ciepłowniczej 
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miasta powiedział, że na początku kadencji wraz z prezesem PEC wytypował dzielnice, gdzie takie 

przyłączenia można przeprowadzić. Organizowane były w tym zakresie spotkania i część 

mieszkańców wyrażała chęć przyłączenia. Temat jest ciągle otwarty, szacunki są przeprowadzone, 

czekamy na zgłoszenia mieszkańców. Dodał też o planowanej budowie stacji gazu – temat 

obudował szerokim kontekstem merytorycznym. 

Odpowiadając na pytanie pani Moniki Stefańskiej dotyczące wniosków do programu OSA, 

powiedział, że zostały złożone wnioski na budowę dwóch placów – boisko przy stadionie miejskim 

oraz działka przy ul. Konstytucji 3 Maja. 

Odnośnie uwagi pani Moniki Stefańskiej dotyczącej artykułu w Gazecie Grajewskiej powiedział, 

że przyjmuje ją do wiadomości i zostanie to wzięte pod uwagę w przyszłości. 

W sprawie podziękowań pani Moniki Stefańskiej dla Prezesa PEC powiedział, że wyjaśnienia są 

spowodowane pojawieniem się nieprawdziwych informacji. 

Odpowiadając na pytanie pana Ryszarda Chilińskiego dotyczące budowy hali sportowej przy SP 

nr 4, powiedział, że Starosta grajewski wydał pozwolenie na budowę i musimy szukać 

budżetowania. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku innych zgłoszeń uznała ten punkt porządku obrad za zrealizowany. 

ad 14. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wypełniając porządek obrad, przedstawiła sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo 

z działalności w okresie międzysesyjnym /Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 27 

do Protokołu/ w zakresie: 

a) organizowania i przewodniczenia pracom Rady Miasta; 

b) kontaktu z mieszkańcami Grajewa; 

c) reprezentowania Rady Miasta na zewnątrz. 

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos w kwestii przedstawionego 

sprawozdania. Wobec braku zgłoszeń zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Przewodniczącej 

Rady Miasta Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta 

Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym – przy 19 głosach za, 0 przeciw 

i 0 wstrzymujących się. Podziękowała Radzie za tę decyzję. 

ad 15. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wypełniając porządek posiedzenia, przyjęciu poddała protokół z XLVI Sesji Rady Miasta, 

który był wyłożony w Biurze Rady Miasta, a obecnie znajduje się w sali obrad. Przypomniała, 

co było przedmiotem obrad XLVI Sesji /Informacja stanowi Załącznik nr 28 do Protokołu/. 

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby wnieść uwagi lub zgłosić wnioski do treści 

protokołu, a w związku z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XLVI/17  z obrad 

XLVI zwyczajnej sesji Rady Miasta z dnia 31 stycznia 2018 roku – bez wprowadzania zmian 

w jego treści. 

Głosowanie: 17 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XLVI/17 z obrad XLVI zwyczajnej 

Sesji Rady Miasta z dnia 31 stycznia 2018 roku – bez wprowadzania zmian w jego treści – przy 17 

głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 
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ad 16. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła realizację punktu: „Wolne wnioski i informacje”. 

Pan Wiesław Dembiński – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Podziękował służbom mundurowym (KPP i KPPSP) za ich pracę dla ludzi. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

W związku z brakiem innych zgłoszeń, uznała ten punkt porządku za zrealizowany. 

ad 12. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 18.10 zamknęła XLVII Sesję Rady Miasta 

Grajewo, wypowiadając następujące słowa: „Zamykam XLVII zwyczajną Sesję Rady Miasta 

Grajewo”. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokolant 

 

 

Karol Rutkowski 

Przewodnicząca Rady Miasta 

 

 

 mgr Halina Muryjas-Rząsa 

 

 

 

 

Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo. 

Retransmisja obrad dostępna pod adresem: 

 

http://bip.um.grajewo.pl/rada_miasta_grajewo/transmisje_z_sesji_rady_miasta/ 

 


